


Co jsme byli, co jsme 

    do roku 1995 jsme byli Vítkovickou Nářaďovnou. 



Dnes jsme českou akciovou společností 
exportující 94% do 4 světadílů světa. 



Proč export? 

• Český trh je příliš malý, neuživí všechny výrobce  
 

• Globální svět bourá hranice 
 

• Dodavatelské řetězce jdou napříč celým světem 



MATERIÁL SPECIÁLNÍ  TECHNOLOGIE 

SUBDODÁVKY KOOPERACE 

Mexiko 
Itálie 
Francie 

Rakousko 
Itálie 
Anglie 
Švédsko 

ČR - NSK Německo 
USA 
Norsko 



Jak jsme se stali exportéry ? 

První léta (1995-1998) jsme nabízeli jako většina firem   
vše a komukoliv. 

Co v té době nabízela světová 
konkurence:  

 

  moderní technologie 

  propracovaný systém jakosti 

  funkční platební systém 

  minimální jazykovou barieru 

Co jsme mohli tehdy nabídnout my:  
 
  

 zastaralou technologii z 50-70  let min. století 

 zastaralý systém řízení  

 všudypřítomnou druhotnou platební neschopnost 

 jazykovou negramotnost 



Fenoménem doby byla levná 
pracovní  síla!  





Vítěznou nabídku nemůžete poskytnout bez : 
 

 

• Sehraného odborného týmu 

• Vybudovaného dodavatelského řetězce ověřených partnerů 

• Technologie srovnatelné s konkurencí, včetně těch kooperujících 

• Celkové firemní  stability (finanční,  personální, právní, v oblasti 
bezpečnosti  …  ) 

• Něco navíc „um, fortel, nadšení“  našich pracovníků  

• Štěstí 

Naše cesta : 



Děkuji za pozornost. 


